

# Understanding & Treating Hoarding Disorder

Training will include an overview of hoarding disorders and methods of assessment, detailed intervention strategies including motivational enhancement, skills training, cognitive and behavioural methods in relation to treating hoarding disorders.

***Presented in partnership with the City of Cornwall,  
The Hoarding Coalition of SDG & CMHA Champlain East***

**March 5th & 6th 2018, 8:30 am to 4:30 pm**

***Location : Best Western 1515 Vincent Massey Dr, Cornwall, ON K6H 5R6***

***Cost : \$50 per person (includes 2 day training/meals/refreshments)***

***Registration deadline: Feb. 16th, 2018. (Maximum of 200 participants)***



**Randy O. Frost** received his doctorate from the University of Kansas in 1977 and is the Harold and Elsa Siipola Israel Professor of Psychology at Smith College in Northampton Massachusetts.

He has published more than 160 scientific articles and book chapters on hoarding and related topics. He has co-authored several best-selling books on hoarding, and his research has been featured on a variety of television and radio news shows.

In 2012 he was awarded the Lifetime Achievement Award for excellence in innovation, treatment, and research in the field of hoarding and cluttering by the Mental Health Association of San Francisco. In 2013 he received a Career Achievement Award from the International OCD Foundation for his work on hoarding. He has given hundreds of talks on hoarding and numerous workshops for clinicians, public health, housing, and elder service professionals, as well as people suffering from hoarding problems.

# Comprendre et traiter le trouble d'amasement compulsif (offert en anglais)

La formation comprendra une vue d'ensemble des troubles d'amasement compulsif, des méthodes d'évaluation, des stratégies d'intervention détaillées dont le renforcement motivationnel, l'enseignement d'habiletés, des méthodes cognitives et comportementales liées au traitement des troubles d'amasement compulsif.

**Présenté en partenariat avec la ville de Cornwall, la Coalition de SDG face à l'amasement et l'ACSM de Champlain Est.**

**5 et 6 mars 2018, de 8h30 à 16h30**

**Endroit:** Best Western 1515 Vincent Massey Dr, Cornwall, ON K6H 5R6

**Coût:** 50\$ par personne (comprend 2 jours de formation/repas/rafraichissements)

**Date limite pour inscriptions:** 16 février 2018 (Maximum de 200 participants)



**Randy O. Frost** a obtenu son doctorat de l'Université du Kansas en 1977 et il est professeur "Harold and Elsa Siipola Israel" de psychologie au Collège Smith à Northampton, Massachusetts.

Il a publié au delà de 160 articles scientifiques et chapitres de livres sur l'amasement compulsif et sujets connexes. Il est co-auteur de plusieurs livres à succès sur l'amasement et sa recherche a été présentée sur une variété d'émissions d'information à la télévision et la radio.

En 2012, L'Association de santé mentale de San Francisco lui a décerné un prix d'excellence pour l'ensemble de son œuvre pour l'innovation, le traitement et la recherche dans le domaine de l'amasement compulsif et de l'encombrement. En 2013, l'*International OCD Foundation* lui a décerné un prix pour les réalisations de sa carrière en travail sur l'amasement compulsif.

Il a offert des centaines de présentations sur l'amasement compulsif et de nombreux ateliers pour les cliniciens, la santé publique, le logement, et les prestataires de services professionnels auprès d'ainés ainsi qu'à des gens souffrant de trouble d'amasement compulsif.